
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde  
Aabybro Skole 

Deltagere ordinære møder 
Christina Højriis Winther 
Anders Christiansen  
Jeanne Pedersen 
Astrid Sandermann 
Helle Tidselbak 
Kiki Bach 
Per Terp 
Susanne Saur Bach 
Majbritt Krogsgaard 
Troels Meyer 
Søren Jacobsen 
Elevråd: Sebastian og Klara 

Tidspunkt Mandag, den 25. november kl. 17.00-20.00 

Mødested Kattedamsvej 26 

Mødeleder Christina Højriis Winther 

Referent Majbritt Krogsgaard 

Fraværende Troels 
 

DAGSORDENSPUNKT NR. 1: VELKOMMEN TIL SKOLEBESTYRELSESMØDE (5 minutter) 

Indledningsvist introducerer Christina dagsordenen. 

 

DAGSORDENSPUNKT NUMMER 2:   EVALUERING AF ARBEJDSDAG (20 minutter)  

Vi evaluerer vores arbejdsdag med plantning af hæk.  

Referat: Det var en god dag. Der var en positiv stemning, forældrene var meget arbejdsomme, og det var 

dejligt at tale med forældre, som man ikke taler med til daglig. En succes, som bestemt kan gentages, og vi 

skal næste gang være i bedre tid.  

 

DAGSORDENSPUNKT NUMMER 3: OPFØLGNING PÅ SKOLENS PRINCIPPER (90 minutter)  

Vi arbejder videre med princippet for fællesarrangementer samt politik for kommunikation på Aabybro 

Skole.  



 

Referat: Skolebestyrelsen drøfter og justerer oplægget til kommunikationspolitik, som skolens pædagogiske 

udvalg har udarbejdet. Skolebestyrelsen udarbejder et udkast til kommunikationspolitikken, som Anders og 

Christina drøfter med 2 medarbejderrepræsentanter fra PU. 

Skolebestyrelsen genbesøger skolens princip for skolemad og indtagelse af sukkerholdige produkter samt 

diverse drikkevarer. Skolebestyrelsen fastholder indholdet i princippet, og det er uændret og fortsat 

gældende. 

DAGSORDENSPUNKT NUMMER 4: SKOLEBESTYRELSEN PÅ AULA (30 minutter)  

I hvilket omfang skal skolebestyrelsen være synlig på Aula?  

Referat: Punktet udskydes til næste møde. 

 

DAGSORDENSPUNKT NUMMER 5: Eventuelt (30 minutter)  

- Henvendelse vedr. salg af sodavand i boden på Aaby Søndre Gade. 

Salg af sodavand i skoleboden på Aaby Søndre Gade skyldes en rest af sodavand fra skolefesten i uge 

41. Alle sodavand er solgt, og det vil ikke fremadrettet være muligt at købe sodavand i skoleboden.  

- Referat den 25. september 

Skolebestyrelsen godkendte referatet fra den 25. september. 

 

NÆSTE MØDE: 

Gruppearbejde vedr.:  

- Fællesarrangementer 

- Aula – I hvilket omfang skal skolebestyrelsen være synlig på Aula. Vi gennemgår nuværende filer, 

justerer og tilretter filerne. 

 


